
Afdeling Goirle Riel.  Fractie   
 
Goirle, 03 April 2020 
 
Geacht college, 
Net als wij hebt ook u kennis genomen van de situatie waarin kinderen uit kwetsbare gezinnen zich 
momenteel kunnen bevinden: 
Zie hiertoe onder meer: https://nos.nl/l/2328823  
 
Leerlingen met een leerachterstand, sociaalemotionele problemen en/of afkomstig uit gezinnen met 
financiële problemen en al dan niet met het kenmerk (meervoudig) complexe problematiek lopen op 
momenteel een onevenredig groot risico om nog verder op afstand te geraken. De 
kansenongelijkheid onder de jeugd neemt hiermee ook in onze gemeente ongewild, maar 
zienderogen toe.  
 
Naast de hierboven geschetste problematiek is er ook de enorme risicogroep van kinderen die het 
slachtoffer worden van huiselijk geweld. Huiselijk geweld wordt door deskundigen ingeschat op 10 
tot 15% van de kinderen. Huiselijk geweld is inclusief seksueel geweld, waarvan vooral meisjes het 
slachtoffer worden. Dat betreft dus in de gemeente Goirle tientallen en tientallen leerlingen. De 
eerder nog veilige schoolomgeving als ‘veilige haven’, hoe triest ook, is nu volledig weggevallen. 
 
Graag willen wij met name in deze bijzondere situatie, van het college weten 

1. Wat doet u om kinderen te beschermen tegen (de toename van) huiselijk geweld? 
2. Wat doet u om leerlingen te beschermen tegen (de toename van) seksueel geweld? 
3. Wat doet u om kwetsbare leerlingen te ondersteunen en hen bij het onderwijsproces te 

blijven betrekken? 
4. Wat doet u om (de toename van) kansenongelijkheid tegen te gaan? 
5. Is er  overleg met instituten als de stichting Leergeld om hen nader te ondersteunen? 
6. Op welke wijze hebt u de ouders van de kwetsbare leerlingen inmiddels benaderd en hebt u 

hen gewezen op de aanvullende faciliteiten om hun kinderen te laten begeleiden en in hun 
onderwijs te laten ondersteunen? 

7. Wat doet u om leerlingen en ouders van leerlingen die de Nederlandse taal nog onvoldoende 
machtig zijn te benaderen en extra te ondersteunen? 

8. Heeft u hierover overleg gevoerd met de besturen van de scholen en de 
samenwerkingsverbanden voor primair en voortgezet onderwijs? 

 
In Goirle hebben we natuurlijk ook nog te maken met de bijzondere  omstandigheid van de SG 
“De Keijzer” en Sterk Huis, welke ook een regionale functie hebben. Specifiek hebben wij 
daarover nog de volgende vragen: 

a. Is er overleg geweest met bovengenoemde instellingen in hoeverre zij de 
bovengenoemde problemen ( in sterkere mate) ondervinden? 

b. Is er overleg geweest in hoeverre zijn, vanuit hun expertise en faciliteiten extra 
ondersteuning in dezen kunnenbieden? (Wij denken hierbij ook aan de ambulante zorg) 

c. Is hier ook regionaal overleg over geweest en zo ja, wat is het resultaat daarvan?  
 

Graag ontvangen wij schriftelijk uw antwoorden op onze vragen. 
 
Met een hartelijke groet, 
namens de fractie van het CDA, 
 
Sjaak Sperber 

https://nos.nl/l/2328823

